STARTRC Mini 3 系列通用发光桨叶保护圈说明书

产品简介

该产品为发光桨保,专为Mini3系列(兼容Mini3、Mini3PRO)无人机设 计,有15种灯光模式,一键随意切换,既能发光又能保护桨叶,在夜间飞行时 更加绚丽炫酷,同时为夜航带来更细致的保护;

产品特点

- 1.卡扣式设计,可快速组装和拆卸;
- 2.内置电池可循环充电使用,充电方便;
- 3.采用透明 ABS 材料制成, 高韧性材料, 经久耐用, 透光性好, 有效缓冲撞击
- 4.炫彩灯效,有15种灯光模式,可一键自由切换,配合长曝光摄影技术,可以 拍出极具视觉冲击力的照片,也为夜间飞行带来更多乐趣;

产品参数

产品型号:ST-1121186 产品重量:76g

包装重量:330g 产品材质:ABS

产品颜色:透明

包装尺寸:362*275*43mm 产品尺寸: 340*115*50mm 电芯类型:锂离子电芯 工作温度: -10°C~60°C 充电时间: 60分钟 使用时间:120分钟 充电电压:5V 充电电流:0.5A 电池容量:60mAh

储存温度: -10°C~45°C

物料清单:

- 1.发光桨叶保护罩1、2号*1
- 2.发光桨叶保护罩3、4号*1
- 3.充电线*1
- 4.说明书*1

功能说明

- 1.轻触按键长按3s开机或者关机;
- 2.按键按一次切换一种模式,共有15种,切换到最后一种模式,再按一次是关
- 3.常亮模式下快速双击可以切换亮度,闪烁模式下快速双击是切换闪烁速 度,亮度有三个档位可循环切换,闪烁速度分别有两个档位可循环切换;
- 4.关机模式下轻按一下是查看当前电量,绿色闪一下是电量充足,红色闪一 下是电量过半,红色闪三下是电量过低需要充电;
- 5.正常充电,充电亮红灯,充满亮绿灯;

模式如下:红色;绿色;蓝色;黄色;深红色;青色;白色;红色闪烁;蓝色闪烁; 红绿蓝交替闪烁;红色闪2次,绿色闪2次,蓝色闪2次;黄、深红、青、交替闪 烁;7种颜色交替闪烁;红绿蓝交替呼吸;黄、深红、青交替呼吸;









1.每个发光桨叶保 2.水平放置无人机,机头朝前,1、2号 3.扣上发光桨叶

人机右半边。

使用注意事项

1.产品内部采用锂离子电池,初次使用或长期储存后,应先充满电再使用; 2.使用时不能有水或者其他液体进入产品中,避免造成短路;

3.无人机提示出现桨保模式或额外负载模式为正常现象;

免责声明

感谢您购买 STARTRC Mini 3 发光桨叶保护罩。在使用该产品之前,请仔 细阅读本声明,一旦使用,即被视为对本声明全部内容的认可和接受。请严格 按本说明书使用该产品,并务必重视注意事项。因用户不当使用而造成的任何 损失,我司将不承担任何责任。



2,3,4

护罩上都有一个 发光桨叶保护罩装在无人机左半 序号,分别是1、边,3、4号发光桨叶保护罩装在无

保护置扣子即 可;

STARTRC Universal LED Propeller Guards for Mini 3 Series Manual

Product Description

This is a LED propeller guards designed specifically for the Mini 3 Series drones(compatible with Mini 3 and Mini 3 Pro). It features 15 different lighting modes that can be easily switched with one button press. It can both light up and protect the propellers, making night flights more vibrant and cool while offering enhanced protection.

Product Features

- 1. Featuring a snap-on design for quick assembly and disassembly.
- 2. Equipped with a built-in rechargeable battery for added convenience in
- 3. Made from transparent ABS material, known for its high toughness, durability, excellent light transmission, and effective impact resistance
- 4. Featuring vibrant lighting effects, with a total of 15 lighting modes that can be easily switched with a single button press, it allows for effortless mode changes. When combined with long exposure photography techniques, it can capture visually striking photos, adding to the enjoyment of night flight

Product Parameters

Model No.: ST-1121186 N.W.:76g

G.W.:330a

Material ABS

Color:Transparent Package Size:362*275*43mm

Product Size:340*115*50mm Battery Cell Type:Lithium-ion

Norking Temperature:-10°C to 60°C

Charging Time: 60 minutes Usage Time: 120 minutes

Charging Voltage:5V

Charging Current:0.5A

Battery Capacity:60mAh Storage Temperature:-10°C to 45°C

Product List

LED Propeller Guard(No.1 and No.2)* 1 LED Propeller Guard(No.3 and No.4) * 1 Charging Cable * 1 Manual * 1







Function Description

- 1. Press and hold the button for 3 seconds to power on or off;
- 2. Press the button once to switch to a different mode; there are a total of 15 modes available for switching. When you reach the last mode, pressing the button again will power off the propeller guards;
- 3. In steady mode, a quick double-click allows you to toggle between three brightness levels, which can be cycled through. In flash mode, a quick doubleclick lets you switch between two flashing speeds, which can also be cycled through.
- 4. In power-off mode, a light press provides information about the current battery level. A single green flash indicates a sufficient battery charge, a single red $flash\ indicates\ the\ battery\ is\ partially\ charged, and\ three\ red\ flashes\ indicate\ a$ low battery and the need for charging
- 5. When charging normally, the red light is on, and when fully charged, the green light is on;
- 6. The mode are as follows: red, Green, Blue, Yellow, Scarlet, Cyan, White. flashing red; blinking blue; Red, green and blue flashing alternately; 2 flashes of red, 2 times of green, 2 times of blue; yellow, scarlet, cyan, alternating flashing; 7 colors flash alternately; alternating breathing of red, green and blue; Yellow, scarlet, blue alternate breathing.

Installation Instruction









propeller guards.

- 1. Please note that each LED propeller guard is numbered, with labels 1, 2, 3, and
 - 2.Place the Air 3 horizontally with the 3.Fasten the clasps front facing forward. Attach propeller on the LED guards labeled 1 and 2 to the left side of the drone, and guards labeled 3 and 4 to the right side.

Cautions

- 1. The lithium ion battery is used, so it should be fully charged before the first use or long-term storage;
- 2. Do not let water or the other liquid enter into the propeller guards during use to

3. The appearance of Propeller Guard Mode or Extra Load Mode in the drone's notifications is a normal occurrence.

Disclaimer

Thank you for purchasing the STARTRC STARTRC Universal LED Propeller Guards for Mini 3. Please read this statement carefully before using it. And Once used, it shall be deemed as the approval and acceptance of all contents of this statement. Please use the product in strict accordance with this instruction and be sure to pay attention to the cautions. We company will not be responsible for any loss caused by improper use of the user.





